入會申請表格 **Student Membership Application Form**

會員類別 Membership	學生會員					
	Student Member					
會費 Subscription	繳交年費 Annual Membership Fee					
	\$50.00 / 年 year					
個人資料 Personal Details						
稱號 Title: □ 教授 Profe	ssor □ 博士 Dr. □ 先生 □					
姓名: 英文 English	中文 Chinese					
Name: (Surname) (Given Name)	(姓氏) (名字)					
聯絡地址 Corresponding Addr	oss:	(石子)				
柳岭心址 Corresponding Addi	ess.					
電話 Tel:	傳真 Fax :	電郵 E-mail:				
在學資料 Present Academic Det	ails					
院校名稱:	英文 English	中文 Chinese				
Name of Institution:						
地址 Address:						
電話 Tel:	傳真 Fax :	電郵 E-mail:				
課程名稱:	英文 English	中文 Chinese				
Title of Course/ Programme:						
就讀年級 Stage Reached:		畢業年份 Expected Years of Graduation:				
備註:請提交証明文件核實 PL	EASE ATTACH COPIES OF CERTIFICAT	ES/ SUPPORT DOCUMENTS				
閣下之個人資料將根據香港之有關法例保密及使用						
Your personal par	ticulars will be used as according to	related rules and regulations of Hong Kong				
		~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~				
	<b>T肠 B D D D D D D D D D D</b>	所訂立的會規。協會有權拒絕任何人會申請而毋須				
說明理由。	f Knituses Inneveties and Design	Cariatus in the category which the Cariaty considers				
-	_	<b>Society</b> in the category which the Society considers ns of the Society as may be laid down by the Society				
	understands that the Society may r	efuse any application and is not bound to state the				
reasons for doing so.						
申請人簽署		日期				
Applicant's Signature		Date				
11 0						
遞亦由善事方法 To submit ann	lication form :					

請填妥申請表並連同繳付予「毛織創新及設計協會有限公司」的會費之銀行存款收據(恆生銀行戶口號碼:773-649835-001),電郵至 <u>info@hkkids.org</u>。 **查詢**: <u>info@hkkids.org</u> | 網址: <u>http://www.hkkids.org</u> |

Please complete the form with a payment slip of membership fee paid to "KNITWEAR INNOVATION AND DESIGN SOCIETY LIMITED" (Hang Seng Bank Account No.: 773-649835-001) and email to info@hkkids.org. **Enquiry**: info@hkkids.org | **Website**: http://www.hkkids.org |

會方填寫	Office use only				
金額:	□ 現金 Cash	□ 支票 Cheque		會員編號	Membership No.
Amount	\$	銀行 Bank	支票號碼 Cheque No.		



#### 背景

毛織創新及設計協會(下稱協會)為香港毛織出口廠商會所推動於2008年1月成立,組織同業合力共建一個具備豐富資源的合作平台去促進行業持續發展,使香港成為世界重要的毛織服裝產銷及採購地區。

#### 宗旨和方針

- ●為同業廠商在「營商」和「營運」方面提供服務促進商機;
- ●為從業人員在「知識」和「技能」方面提供支援加強專業。
- ●建立「人才庫」以組織和培育設計人才和技術專才;
- ●設立「知識庫」以開發和推廣應用技術和創新科技。

### 組織

- ●**協會**會務運作由最多二十五位會員組成的理事會及轄下工作小組負責。
- 協會與專業院校機構和相關企業合辦培訓、研討、考察、製作、展覽等活動為同業提供最新技術和產品資訊。
- ●協會設立網站 www.hkkids.org 及 Facebook 專頁,使同業透過討論和訊息藉此加強聯繫和豐富知識。

# 會員

從事經營與毛織業有關包括材料、印染、織造、加工、設備、測檢、專校、後勤等企業和機構以及設計、營運、生產等從業人員均可申請成為**毛織創新及設計協會**會員。

# 毛織創新及設計協會 執行委員會

許彼得先生 (皇織有限公司)(主席)

姜炳蘇先生 (三黃集團控股有限公司)(副主席) 陳嵐女士 (利德創新有限公司)(名譽司庫) 薩成海先生 (島精機(香港)有限公司)(名譽秘書)

許自恒先生 (澳廸香港有限公司)

謝捷明先生 (利洋針織(香港)有限公司) 潘慧儀女士 (香港知專設計學院)

潘慧儀女士 (香港知專設計學院) 鄺嘉莉女士 (美纖國際有限公司) 張人堯先生 (半島針織廠有限公司) 陳永安先生 (天躍紡織集團有限公司) 梁嘉彥先生 (新興織造廠有限公司)

#### **BACKGROUND**

Under the auspices of the Hong Kong Knitwear Exporters & Manufacturers Association, the **Knitwear Innovation and Design Society (KIDS)** was established in January 2008 as a unified resource for the industry to foster the sustainable growth of the knitwear trade and making Hong Kong a world class hub for sales and purchasing.

#### **OBJECTIVE AND VISION**

- To serve the local practitioners in respect of business development and production management to improve market standing.
- To serve as an information provider to upkeep the technological and business knowledge and skills of the local practitioners to enhance professionalism.
- To establish a <u>skill bank</u> by organizing and developing designers and technologists;
- To establish a <u>knowledge bank</u> by evolving and promoting application of latest technological developments and innovations.

#### **STRUCTURE**

- The Society is managed by an Executive Committee comprising at most 25 members.
- In collaboration with educational and related establishments, training courses, seminars, study missions, publicity programmes, exhibitions etc. are organized to provide the industry latest technological and products information.
- Website www.hkkids.org and Facebook page are established to facilitate exchange of information and communication among members for the purpose of connecting with themselves and enhancing knowledge.

## **MEMBERS**

Members of business and technical establishments in the knitwear industry, including materials, dyeing and printing, knitting and manufacturing, subsidiary processing, equipment and facilities, testing, educational and training institutions, logistics, etc, who are engaged in the position of design, merchandising or production, etc. are entitled to apply for membership of the **KIDS**.

### **EXECUTIVE COMMITTEE OF KIDS**

Mr. Peter Hui (King of Knit Fashion Limited) (Chairman)

Mr. Anthony Keung (Fenix Group Holdings Limited) (Vice Chairman)

Ms. Bernia Chan (F.I.T. Knit-tech Limited) (Hon. Treasurer)

Mr. Patrick Sat (Shima Seiki (Hong Kong) Limited) (Hon. Sec.)

Mr. Michael Hui (Aussco Hong Kong Limited)

Mr. Tony Che (Cobalt Fashion (Hong Kong) Limited)

Ms. Jo Poon (Hong Kong Design Institute)

Ms. Susan Kwong (M.ORO International Limited)

Mr. Cyrus Chang (Peninsula Fashion Knitwear Limited)

Mr. Milton Chan (Primotex Textiles Holding Limited)

Mr. Lawrence Leung (Sun Hing Knitting Fty Limited)